
Protokół Nr L/2018
z L sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 16 października 2018 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 16: 1 0 otworzyła L sesję Rady
Powiatu Pruszkowskiego zwołana na wniosek złożony w dniu ll paździemika
2018 r. przez.Zarządu Powiatu Pruszkowskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia
5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. Powitała wszystkich przybyłych.
Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające
na podejmowanie prawomocnych decyzji(listy obecności radnych 'oraz gości stanowią
załącznik nr l i2 do niniejszego protokołu). Obrady 'odbyły się w Liceum
Ogólnokształcącym im. Tomasza Zana w Pruszkowie, przy ul. Daszyńskiego 6.

Przewodnicząca Rady Maria
przesłany wraz z materiałami.

Makowska poinformowała, że porządek obrad został

Proponowany porzadek obrad

l
2
3

4.

5.

6.

Otwarcie L sagi Rady Powiatu Pmszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.

Pod ęcie uchwdy zmienia ącej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 201 8 /BR-600/1 8/.
Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zgłosiła wniosek o wniesienie do porządku obrad
punktu: Przyęcie protokołu z XLIX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Radny Tomasz Osiński zgłosił wniosek o wniesienie do porządku obrad punktów: Podjęcie
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-601/18/ oraz Podjęcie uchwały w spmwie
rozpatrzenia skargi/BR-602/1 8/. ' '
Do obrad dołączyła Radna Aurelia Zalewska

.WlzlyiązklŁ Z.łyD!,.żę..99sj&.Została: zwdana-na wnioseJcZarządu.-llrzewadnicząca Rady

wniosków do porządku obrad dzisiejszej sesji.

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę.

Następnie Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że głosowanie odbędzie
się ręcznie, głosy będzie liczyć wiceprzewodnicząca Aurelia Zalewska.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do

porządku obrad po punkcie 3 punktu: przyęcie protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu
Pmszkowskiego.

Wynik głosowania

Głosowało 25 radnych
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Głosów ,,za" 24
Głosów ,,przeciw" brak
Głosów ,,wstrzymujących się ,, l

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do
porządku obrad po punkcie 5 punktu: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
BR- 602/18/.

Wynik głosowania:

Głosowało 25 radnych
Głosów ,,za" 25
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się ,, 0

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek. obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-601/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do
porządku obrad po dotychczasowym punkcie 5 i dodanym nowym punkcie punktu - Podjęcie
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR- 602/1 8/.

Wynik głosowania

Głosowało 25 radnych
Głosów ,,za" 25
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się ,, 0

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-602/18/.

Numeracja punktów zmieniła się odpowiednio

1.

2.
3.
4.

5.

6.

7.
8.

9

Otwarcie L sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XLIX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy ńmansowel
Powiatu Pruszkowskiego/BR-599/1 8/.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pmszkowskiego na rok 201 8 /BR-600/1 8/.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-601/1 8/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-602/1 8/.
Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem jest
przyjęcie protokołu z XLIX (49) sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że w związku z brakiem uwag i nie
odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XLIX (49) sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 4 i przeszła do punktu 5

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
jest podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią' prognozy finansowej
Powiatu Pmszkowskiego n3R- 599/18/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do
protokołu.

ad 5

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o przedstawienie uzasadnienia.

Starosta Maksym Gołoś zgłosił dwie autopoprawki Zarządu Powiatu Pruszkowskiego do
pmjektu . uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w

'.
sprawie

wieloletnią prognozy finansową Powiatu Pruszkowskiego /BR- 599/1 8/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskusję.
Pytania zadawała: Radna Ewa Borodzicz.

Na pytania odpowiadał Paweł Kostrzewski naczelnik Wydziału
Srodowiska.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła dyskugę.

Inwestycji i Ochrony

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komigi merytorycznych.

Opinie Komisji

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-599/1 8 został przez członków komigi

'1'
zaopmiowany

pozytywne;
Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała-opinię'stwiadzzĘjąc;' że-Probe

pmiowany pozytywme;

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-599/1 8 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę.. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego
/BR-599/18/ wraz z autopoprawkami. ' '

Wynik głosowania:

Głosowało 26 radnych
Głosów ,,za" 26
Głosów ,,przeciw" 0
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Głosów ,,wstrzymujących się" 0

Przewodnicząca Rady Maria Makowski stwierdziła, że uchwała Nr L/438/2018
zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu
Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
Jest podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-600/18/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do
protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska
z prośbą o przedstawienie uzasadnienia.

zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia

Starosta Maksym Gołaś zgłosił dwie autopoprawki Zarządu Powiatu Pruszkowskiego do
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pmszkowskiego na rok 20 1 8 (dmk nr BR-600/1 8).

Przewodnicząca Rady Mlaria Makowska otworzyła dyskugę.
Pytania zadawała Radna Ewa Borodzicz.
Na pytania odpowiadał Starosta Maksym Gołoś.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła dyskusję.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Ooinie Komisji
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-600/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywme;
Pmewodnicząca l(omisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-600/18 został przez członków komik i
zaopiniowany pozytywne;
Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i .Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-600/18 został przez członków komigi

Przewodn cząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego Administracji i Prawa
Magdalena Bayer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-600/1 8 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018
/BR-600/18/ wraz z autopoprawkami.

Wvnik głQ$owaniai
Głosowało 25 radnych
Głosów ,,za" 25
Głosów ,,przeciw" 0
Głosów ,,wstrzymujących się" 0
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała Nr L/439/2018

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2018 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku

jest podjęte uchwały w spmwie rozpatrzenia skargi/BR-601/1 8/. Projekt uchwały stanowi

ad 7

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do Przewodniczącego Komigi
Rewizgnej Tomasza Osińskiego z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Osiński odczytał uzasadnienie do uchwały.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskugę.

Radny Stanisław Dymura powiedział, że na sali obecna jest osoba, która tę skargę wniosła
i poprosił o udzielenieją głosu.

Pan ; powiedział, że nie zgadza się z rozstrzygnięciem Komigi Rewizgnel
uznającym skargę za bezzasadne.

obiektywnie spojrzeć na sprawę i podtrzymuje stanowisko komisji. '''-'- "'
Radna Katarzyna Klimaszewska poprosiła o 5 minut przerwy.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska ogłosiła 5 minut przerwy.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska o godzinie 16:37 wznowiła obrady.
Radna Kataru'na Klimaszewska w imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości
zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu podjęcie uchwały w sprawe
mzpatrzenia skargi/BR-601/1 8/ i przeniesienie do Komigi RewizylneJ .

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do zarządu czy wyraża on zgodę na
zmianę porządku obrad?

Starosta Maksym Gołoś w imieniu zarządu oznajmił, że nie wyraża zgody.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria
rozpatrzenia skargi/BR-601/1 8/.

Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie

IWvnijijkłośoWani:i:

Głosowało 24 radnych
Głosów ,,za" 7
Głosów ,,przeciw" 14
Głosów ,,wstrzymujących się" 3

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała w sprawie rozpatrzenia
skargi nie została podjęta. ' ' ' '''
Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8.
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Przed'odnicząca Rady Maria Makowski poinfomiowała, że koldnym punktem porządku
jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-602/18/. Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do Przewodniczącego Komigi
RewizXjnd Tomasza Osińskiego z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Przewodniczący Komiqi Rewizyjnej Tomasz Osiński odczytał uzasadnienie do uchwały.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskuqę. . .
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Przewodnicząca Rady Maria
rozpatrzenia skargi/BR-602/1 8/

Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie

Wynik gło$owani4}
Głosowało 26 radnych
Głosów ,,za" 25

Głosów ,,przeciw" 0

Głosów ,,wstrzymujących się" l

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała Nr L/440/2018
w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do
protokołu.

W związku z wyczerpaniem porządku obmd Przewodnicząca Rady Maria Makowska o
godzinie 16:50 zamó(nęka obrady L (50) sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Przewodnicząca
Rady Powiatu Pruszkowskiego

Maria Makowska

Protokół sporządziła:

Mag(jil:ł=lTliórkowska
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